
  

Protokół Nr 116/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

w dniu 10 lutego 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski i członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek i p. Waldemar Słupski 

oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Geodeta Powiatowy- 

p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – 

p. Jolanta Tymińska i Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie –                 

p. Włodzimierz Zagożdżon. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta – Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1) Postępowanie w sprawie zmiany decyzji dotyczącej ustalenia opłaty rocznej z tytułu trwałego 

zarządu.  

2) Informacja ARiMR dotycząca terminu opuszczenia lokalu przy ul. Wyborskiej 12.  

3) Informacja o postanowieniach w sprawie zatwierdzenia ugody administracyjnej dotyczącej 

odszkodowań za nieruchomości Powiatu przejęte pod rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 545.  

4) Informacja Dyrektora ZSO dotycząca umowy najmu z firmą „ Nina”. 

5) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali dydaktycznej ( na wniosek 

Dyrektora ZSO).  

6) Sprawy bieżące. 

II. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1) Wydanie pełnomocnictwa Panu Bogdanowi Malinowskiemu do zawarcia w imieniu Powiatu 

Nidzickiego umowy z Województwem Warmińsko- Mazurskim o wspólnej organizacji 

jubileuszowego XXX Festiwalu Poezji, Prozy i Piosenki Francuskiej.  

2) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Warmińsko- Mazurskiego na realizację zadań związanych z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego w Brukseli.  

3) Dystrybucja monografii.  

4) Działania podjęte przez dyrektora ZSRiO w Jagarzewie związane z pracą dydaktyczną 

nauczyciela matematyki.  

III. Wydział Finansowy: 

1) Uchwała w sprawie wykazu jednostek organizacyjnych podległych Powiatowi Nidzickiemu, w 

których zostanie przeprowadzona kontrola zarządcza w 2014 roku.  

2) Wnioski finansowe.  

 

Ad. I. 1) 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała sprawę ustalenia opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu dla 

Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. Ma to nastąpić poprzez zmianę za zgodą stron w trybie art. 154 

kpa decyzji, w której opłata została określona. Zarząd Powiatu wystąpił do Powiatowego Urzędu Pracy 

w Nidzicy z prośbą o wyrażenie zgody na dokonanie tej czynności. PUP wyraził zgodę, zatem nie ma 

przeszkód, aby w sprawie wszcząć postępowanie administracyjne. O fakcie tym Zostanie 

poinformowany PUP. Ponadto w piśmie zawiadomimy jednocześnie o  zgromadzeniu materiału 

niezbędnego do wydania tej decyzji. 

Zarząd Powiatu zdecydował o wszczęciu postępowania administracyjnego w w/w sprawie. 

Ad. I. 2) 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że w poprzednim roku Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa poinformowała nas, o zamiarze wyprowadzenia się w II półroczu br. z budynku przy ul. 

Wyborskiej 12. Zarząd Powiatu wystąpił z zapytaniem, kiedy ma to nastąpić. W odpowiedzi Agencja 
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podała, że jest na etapie wyboru ofert, a przewidywany termin opuszczenia lokalu to koniec 2014 r. O 

fakcie tym Zarząd Powiatu zostanie wcześniej zawiadomiony. p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że 

wskutek wypowiedzenia umowy z końcem 2014 r., powiat byłby zobowiązany do wypłaty dla Agencji 

kwoty ok. 75.000 zł tytułem zwrotu kosztów poniesionych na remont pomieszczeń. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. I. 3) 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła postanowienie Wojewody w sprawie zatwierdzenia ugody 

administracyjnej dotyczącej odszkodowań za nieruchomości Powiatu przejęte pod rozbudowę drogi 

wojewódzkiej nr 545. Na mocy tej ugody powiat niebawem otrzyma 12.454,70 zł. Kwotę 1.183,50 zł 

przekazano już dla ZOZ, zgodnie z wcześniejszą decyzją Zarządu Powiatu. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. I. 4) 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących o 

zawarciu umowy najmu 1m2 powierzchni korytarza szkolnego na postawienie dystrybutora słodyczy za 

kwotę 100 zł mies. brutto (z wyłączeniem miesięcy wakacyjnych), na okres jednego roku – do 

31.12.2014 r. 

Zarząd bez uwag przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. I. 5) 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła prośbę dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących o wyrażenie 

zgody na podpisanie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą na wynajem sali dydaktycznej do 

prowadzenia teoretycznych zajęć w ramach kursu na prawo jazdy. Poprzednia umowa obowiązywała w 

okresie 16.01.2012- 16.01.2014. Najemca wnosił opłaty w wysokości 15 zł/h, co miesięcznie dawało 

przychód w wysokości 240 zł. Dyrektor proponuje utrzymanie dotychczasowej stawki, powiększonej o 

wskaźnik inflacji. p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że w tej sprawie zgodę wyrazić muszą zarówno 

Zarząd, jak i Rada Powiatu. 

Zarząd wyraził zgodę na podpisanie kolejnej umowy, zgodnie z wyżej przedstawionym 

wnioskiem i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 353/2014 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

wynajem sali dydaktycznej znajdującej się w budynku przy ul. Jagiełły 1 stanowiącym własność 

Powiatu Nidzickiego, będącym w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy. 

 

Ad. I. 6) 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała Zarządowi, że w ubiegłym roku Pan Starosta wydał decyzję w 

sprawie budowy farmy wiatrakowej na terenie Gminy Kozłowo. Od decyzji złożono trzy odwołania do 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. W jednym przypadku Wojewoda utrzymał w mocy decyzję, a w 

dwóch- umorzył postępowanie. 

Zarząd Powiatu nie miał uwag w powyższej sprawie. 

 

Następnie p. Iwona Urbanowicz poinformowała Zarząd, jako stronę postępowania, że z Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska wpłynęła decyzja w sprawie budowy 16 kolejnych wiatraków na 

obszarze Sarnowo, Niedanowo, Zakrzewo.  

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z treścią decyzji, nie wnosi uwag do przeprowadzonego 

postępowania. 
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p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. II. 1) 

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że Urząd Marszałkowski zadeklarował dofinansowanie kwotą 

7.000 zł XXX Festiwalu Poezji, Prozy i Piosenki Francuskiej, który odbędzie się na Zamku w Nidzicy 

15 marca 2014 r. Konieczne jest wydanie pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących, jako organizatorowi imprezy, do zawarcia w imieniu Powiatu Nidzickiego umowy 

z Województwem Warmińsko-Mazurskim o wspólnej organizacji jubileuszowego XXX Festiwalu. 

Zarząd jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa p. Bogdanowi Malinowskiemu do zawarcia w 

imieniu Powiatu Nidzickiego umowy z Województwem Warmińsko-Mazurskim o wspólnej 

organizacji jubileuszowego XXX Festiwalu Poezji, Prozy i Piosenki Francuskiej. 

 

Ad. II. 2) 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko- Mazurskiego na realizację zadań związanych z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego w Brukseli. Przypomniała, że utrzymanie Biura w Brukseli 

współfinansują wszystkie samorządy Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Zaznaczyła, że na ten 

cel w roku 2014 powiat zaplanował w budżecie 2320 zł. Na zapytanie p. Waldemara Słupskiego 

przedstawiła szczegółowe rozliczenie wydatków na Biuro w Brukseli. 

Więcej pytań i uwag nie było. Zarząd jednogłośnie poparł przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. II. 3) 

Pan Starosta przypomniał, że Radny Paweł Bukowski podjął temat dystrybucji monografii powiatu. 

Zaznaczył, że dla naszej księgarni wydawnictwo jest zbyt drogie. 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że jej propozycja – bonifikata 10% - była dla „Domu Książki” nie 

do przyjęcia, może podjąć się sprzedaży monografii przy 15% bonifikacie. Podała, że sprzedano 490 

egz., 500 – rozdano, a 1000 – zostało. Wcześniej monografia reklamowana była w gazetach, można ją 

ciągle kupić w Starostwie, ale sprzedaż jest sporadyczna. Natomiast „Dom Książki” sprzedał dotąd 30 

egzemplarzy. 

Radny Robert Radzymiński proponował sprzedawać monografię przez internet, np. na stronie 

tablica.pl. 

Zarząd Powiatu zdecydował o udzieleniu 15% bonifikaty przy sprzedaży monografii Powiatu 

Nidzickiego dla „Domu Książki” w Nidzicy. 

 

Ad. II. 4) 

p. Jolanta Tymińska zapoznała członków Zarządu Powiatu z pismem dyrektora Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie przedstawiającym działania podjęte w celu poprawy 

osiąganych przez uczniów wyników z matematyki. 

Pan Starosta zaznaczył, że organ prowadzący ma prawo nakazać dokonanie oceny pracy. 

p. Jolanta Tymińska stwierdziła, że podejmowane przez Dyrektora działania nie przynoszą efektów. 

Pan Starosta dodał, że Dyrektorowi ZSRiO postawiono wyraźne zadanie. Gdyby wyniki z 

matematyki były zbliżone do wyników z innych przedmiotów, to jednostka ta stałaby wysoko w 

rankingu szkół. 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że proszono dyrektora, aby osobiście zajął się tą sprawą. Powinna 

być dokonana ocena pracy dydaktycznej nauczyciela, zgodnie z obowiązującym rozporządzeniem 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 21 grudnia 2012 r. w sprawie kryteriów i trybu dokonywania 
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oceny pracy nauczyciela, trybu postępowania odwoławczego oraz składu i sposobu powoływania 

zespołu oceniającego. 

 

Do posiedzenia dołączył Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie –          

p. Włodzimierz Zagożdżon. 

 

p. Włodzimierz Zagożdżon poinformował, że w celu poprawy jakości nauczania w stosunku do 

nauczyciela proponuje obniżenie dodatku motywacyjnego, zintensyfikowanie działań mobilizujących 

do bardziej efektywnej pracy, ponieważ poprzednie się nie powiodły, zwiększenia ilości prób 

maturalnych, jak również dodatkowych zajęć w innych klasach. Planuje sprawdzanie relacji nauczyciela 

z uczniami poprzez obserwację lekcji – niezapowiedziane hospitacje. 

p. Jolanta Tymińska zaproponowała przeprowadzić ocenę pracy dydaktycznej nauczyciela 

Pan Starosta zapytał, czy minęło 12 miesięcy od ostatniej oceny. 

p. Włodzimierz Zagożdżon odparł, że minęło. 

p. Waldemar Słupski zapytał, z czego się składa ocena. 

p. Włodzimierz Zagożdżon podał, że przede wszystkim jest to ocena pracy dydaktycznej, kontaktu z 

uczniami, rodzicami i bieżąca praca w szkole, realizacja dodatkowych godzin, podejmowane inicjatywy 

własne. Dodał, że nauczyciel podjął się dodatkowych godzin dla maturzystów, spotkań po godzinach 

lekcyjnych, dla chętnych uczniów. Na okres ferii dostępny był także kontakt e-mailowy. 

Pan Starosta zapytał, czy ta forma kontaktu cieszyła się zainteresowaniem. 

p. Włodzimierz Zagożdżon odparł, że nie zdążył jeszcze zorientować się w temacie. Dodał, że dobrą 

wolą nauczyciela było zadawanie arkuszy maturalnych i sprawdzanie efektów. 

p. Robert Radzymiński zapytał, czy przy współpracy z dyrektorem Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących, czy innej szkoły, gdzie są wysokie wyniki nauczania, jest możliwość 

zorganizowania pokazowej lekcji, na konkretnym bieżącym temacie. To mogłoby pomóc w metodyce 

nauczania. 

p. Włodzimierz Zagożdżon uważa, że tak, ale potrzeba woli drugiego dyrektora i rozważy tę 

propozycję. 

p. Robert Radzymiński proponował zasugerować nauczycielowi obserwację lekcji w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących. Może w metodach nauczania wystarczy niewielka korekta, aby poprawiły 

się wyniki. 

Pan Wicestarosta stwierdził, że minęło pół roku, a nadal nie wiadomo, jak nauczyciel uczy. 

Nauczyciel podejmuje dodatkowe zajęcia, ale efektu nie ma. 

p. Jolanta Tymińska stwierdziła, że trzeba skorzystać z pomocy metodyka. 

Pan Starosta prosił dyrektora o osobiste zajęcie się problemem z nauczaniem matematyki, bo 

niewątpliwie on jest, co widać po złych wynikach z próbnych matur i egzaminów gimnazjalnych. 

Przekonany jest, że jako fachowiec, dyrektor oceni pracę nauczyciela. Prosi o wypracowanie metod 

poprawiających efekty pracy nauczyciela. Uważa, że problem jest bardzo poważny, ponieważ rodzice 

mogą przestać wysyłać uczniów do tej szkoły. Jeden nauczyciel wpływa na to, że szkoła jest 

postrzegana w taki, a nie inny sposób. Zapytał, ile trwa proces wystawiania oceny pracy. 

p. Włodzimierz Zagożdżon odpowiedział, że 3 miesiące i oczywiście wykona ją dla dobra szkoły. 

Zarząd jednogłośnie stwierdził potrzebę poprawy wyników nauczania z matematyki w 

Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie i polecił Dyrektorowi dokonanie w 

ciągu 3 miesięcy oceny pracy dydaktycznej nauczyciela matematyki. 
p. Waldemar Słupski prosił, aby nie zapominać o innych uczniach. 

Pan Starosta zaznaczył, że oczekuje, iż dyrektor osobiście przeprowadzi hospitacje oraz dokona 

oceny pracy nauczyciela. 

 

p. Włodzimierz Zagożdżon i p. Jolanta Tymińska opuścili salę obrad. 
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Ad. III. 1)  

p. Renata Mróz omówiła uchwałę w sprawie wykazu jednostek organizacyjnych podległych 

Powiatowi Nidzickiemu, w których zostanie przeprowadzona kontrola zarządcza w 2014 roku. Będą to 

Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących oraz Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących.  

Pan Starosta zauważył, że kontrole te mają na celu bardziej poinstruowanie, czy ujednolicenie 

postępowania w jednostkach, niż rozliczanie. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 354/2014 w sprawie wykazu jednostek 

organizacyjnych podległych Powiatowi Nidzickiemu, w których zostanie przeprowadzona 

kontrola zarządcza w 2014 roku. 
 

Ad. III. 2) 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski finansowe: 

1) Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskuje o przesunięcie 16.600 zł w ramach środków z 

planu Projektu „EduStrefa w Nidzicy ”. Po szczegółowej analizie dokumentów okazuje się, że 

wszystkie wynagrodzenia w ramach programu mają być wypłacane nie przez szkołę, ale przez 

Starostwo.  

Decyzją Zarządu Powiatu zmniejszono plan finansowy Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

na 2014 rok w wysokości 16.600 zł. Wydatki na wynagrodzenia opiekuna merytorycznego,  

księgowej oraz administratora strony internetowej w ramach projektu „EduStrefa w Nidzicy” 

będą realizowane przy Starostwie Powiatowym w Nidzicy, zgodnie z zawartą Umową o 

dofinansowanie projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Nr POKL.09.01.02-

28-205/13-00 z dnia 09 stycznia 2014 r. współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego; 
2) Centrum Kształcenia Praktycznego wnioskuje o przesunięcie 1.160 zł z § składki na 

ubezpieczenie społeczne na § dodatkowe wynagrodzenie roczne. Związane jest ono z wypłatą rocznych 

wynagrodzeń dla nauczycieli. ”Trzynastkę” naliczano w październiku 2013 r., a dopiero po zakończeniu 

roku ustala się jego faktyczną jej wysokość. Jednostka zaplanowała za mało o 1.160 zł i chce 

przeznaczyć na ten cel środki z własnego budżetu.  

Zarząd jednogłośnie rozpatrzył wniosek pozytywnie; 
3) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie 2.000 zł z zadania w zakresie upowszechniania 

turystyki § - dotacje celowe przekazane do samorządu województwa na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne, a obecnie jest wniosek o przesunięcie tych środków na § - dotacja celowa na pomoc 

finansową udzieloną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących. Zmianę tę uzgodniono z Urzędem Marszałkowskim, a wydatek dotyczy organizacji 

konferencji pod nazwą: „Kształtowanie oferty turystycznej regionu Warmii i Mazur”.  

Zarząd jednogłośnie rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie. 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

  Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Waldemar Słupski 

 Członek Zarządu 

         / - / Janusz Kwiatek 

 


